

Natalie Hayday - CV



Aufsichtsratsmitglied

Nationalität: britisch

Erstbestellung: 23.07.2017

Bestellt bis: Hauptversammlung 2022

Ausschüsse: Mitglied des Prüfungsausschusses

Natalie Hayday wurde am 9. Januar 1976 in Guildford, England, geboren. Sie hat einen Bachelor of Arts am Wellesley College in Politikwissenschaften absolviert.

1997 startete sie ihre Karriere bei UBS Warburg als Analyst der Corporate Advisory Group des Investment Banking. Von 1999 bis 2009 arbeitete Frau Hayday bei Goldman, Sachs & Co. in verschiedenen Positionen, unter anderem als Vizepräsidentin und als Partner in der globalen Abteilung „Investment Research“ in New York und später als Geschäftsführerin der Investment Banking Abteilung in Frankfurt. In den Jahren von 2009 bis 2012 arbeitete Frau Hayday bei der Banawi Industrial Group als Beraterin für H.E. Sheikh H. A Al Banawi und als Leiterin der Geschäftsentwicklung. Von 2012 bis 2016 hat sie deutsche Firmenkunden in Kapitalmarktfragen und in Strategien der Investorenkommunikation selbstständig beraten. Von 2016 bis Anfang 2018 war Frau Hayday Teil der Obermark GmbH. Dort lag ihr Schwerpunkt auf langfristige Investitionen in mittelständische Unternehmen in Deutschland, Schweiz und Österreich. Seit Februar 2018 arbeitet sie als Geschäftsführerin der Investmentgesellschaft 7Square GmbH mit Hauptsitz in Frankfurt.

Supervisory Board Member

Nationality: British

First appointed: June 23, 2017

Appointed until: AGM 2022

Committees: Member of Audit Committee

Natalie Hayday was born on January 9, 1976, in Guildford, England. Ms. Hayday holds a bachelor of arts in political science from Wellesley College.

In 1997, she joined UBS Warburg where she served as an analyst in the corporate advisory group of the investment banking division. From 1999 until 2009, Ms. Hayday worked at Goldman, Sachs & Co. in various roles, including, among others, as a vice president of and as an associate in the global investment research department in New York, New York and later as an executive director of the investment banking department in Frankfurt, Germany. From 2009 until 2012, Ms. Hayday worked at the Banawi Industrial Group where she served as advisor to H.E. Sheikh H. A Al Banawi and as head of business development. From 2012 until 2016, she independently advised German corporate clients on matters pertaining to capital markets and investor communication strategies. From 2016 until early 2018, Ms. Hayday joined Obermark GmbH where she focused on long-term investing in mid-sized companies in Germany, Switzerland and Austria. Since February 2018 she has been working as managing director of the investment consulting company 7Square GmbH headquartered in Frankfurt.